
OSNOVNA ŠKOLA IVANA MEŠTROVIĆA 
ZAGREB, MARTINA PUŠTEKA 1 

10 000 ZAGREB 

Klasa:007-4/24-02/25 

Ur.broj:  251-190-24-01 
 

Z a k lj u č c i 
 

s 25. sjednice ŠO,  24.5.2024.  

 

NAZOČNI: 

- članovi Školskog odbora: Tibor Komar, Krešimir Sočković, Jelena Čeko, Ivana Pikić Jugović i 

Igor Naglić, Ivan Bubić i Hrvoje Đurak 
 

 

Zapisnik vodi Ivan Bubić. 

 

Započeto u 14.00 sati. 

Predsjednik Školskog odbora otvara 25. sjednicu Školskog odbora. 

 

Za ovu sjednicu predlaže da se predloženi  

DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Otvaranje pristiglih ponuda po objavljenom natječaju (3.5.2024.-17.5.2024.) za izbor 

ravnatelja/ice škole 

3. Osvrt na zaprimljene prijave poslane članovima Školskog odbora 

4. Razno 

 

Ad. 1.  Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

 

Zapisnik s prethodne (24. sjednice) jednoglasno je usvojen. 

 

Ad .2.  Otvaranje pristiglih ponuda po objavljenom natječaju (3.5.2024.-17.5.2024.) za izbor 

ravnatelja/ice škole 

 

Školski odbor zaprimio je jednu prijavu na natječaj za izbor ravnatelja/ice škole. Urudžbirana je 

kao neotvorena, a predsjednik Školskog odbora otvorio ju je na sjednici.  

Prijavljeni kandidat je Milivoj Magerl.  

Školski odbor utvrđuje kako se kandidat javio u propisanom roku i kako zadovoljava sve uvjete 

natječaja. Također, sva potrebna dokumentacija je dostavljena u prijavi.  

 

Nakon toga, Školski odbor ocjenjuje kandidata Milivoja Magerla na idući način, a u skladu sa 

Statutom škole: 

- 1 bod za poznavanje stranog jezika, 

- 1 bod za osnovne digitalne vještine, 

- 1 bod za iskustvo rada na projektima. 

 

Nakon toga jednoglasno je utvrđeno kako je kandidat Milivoj Magerl jedini na listi kandidata te 

da listu dostavlja učiteljskom vijeću, radničkom vijeću i vijeću roditelja. 

 



Ad .3.  Osvrt na zaprimljene prijave poslane članovima školskog odbora 

 

Član Ivan Bubić zaprimio je anonimne prijave (u potpisu Učitelji) u kojem se spominje ravnatelj 

škole, učitelji i ostali zaposlenici. Istu je proslijedio Prosvjetnoj inspekciji te nakon toga 

članovima Školskog odbora. Prvo pismo upućeno je članu Ivanu Bubiću i drugo pismo članovima 

Ivanu Bubiću, Ivani Pikić Jugović, Tiboru Komaru te Krešimiru Sočkoviću. 

 

U dobivenim materijalima prije sjednice je i očitovanje članice Jelene Čeko na pismo. Članovi su 

razmotrili dijelove iz dobivenih pisama.  

 

Predsjednik Školskog odbora Igor Naglić rekao je članu Ivanu Bubiću kako nije skroz korektno 

da je ovo proslijeđeno prosvjetnoj inspekciji prije no se sazvala izvanredna sjednica, na što je 

član Ivan Bubić odgovorio kako je postupio po svojoj dužnosti, žurno, jer je u tijeku natječaj za 

izbor novog ravnatelja. Na to je predsjednik Igor Naglić odgovorio kako se u takvim situacijama 

sjednica može održati i online.  

 

Članica odbora Jelena Čeko rekla je članovima kako je ovo naštetilo ugledu Škole te njenim 

radnicima (sebi i članu Hrvoju Đuraku), a posebno zbog Članka 8. Poslovnika o radu Školskog 

odbora: 

Članovi Školskog odbora navedeni u članku 5. ovog Poslovnika imaju pravo i dužnosti – ne 

priopćavati nepoznatim i nepozvanim osobama podatke koje su saznali na sjednici, ukoliko 

predstavljaju službenu ili poslovnu tajnu, ili ako se radi o podacima čije bi odavanje štetilo 

ugledu Škole, njenih radnika i učenika te njihovih roditelja.  

 

Isto tako, članica Jelena Čeko rekla je kako nije u redu da su prije nje svi ostali (pod time misleći 

roditelji) bili upućeni u pisma. Predsjednik Igor Naglić rekao je kako nije u redu da je sjednica 

Vijeća roditelja s ovom točkom održana prije sjednice Školskog odbora. Nakon saznanja da se 

pismo nije čitalo na Vijeću roditelja zbog činjenice da su već svi bili u posjedu istoga, navode je 

potvrdio predstavnik Vijeća roditelja koji je rekao kako je on osobno proslijedio pisma svim 

članovima u Vijeću roditelja. Od činjenice da je pismo upućeno na veći broj roditelja od onoga u 

Vijeću roditelja, predstavnik Vijeća roditelja se ogradio. 

 

Član Hrvoje Đurak rekao je kako nije u redu da se ponižavaju i drugi djelatnici škole koji rade u 

nemogućim uvjetima već duže vrijeme, kao i da se ne rješavaju puno veći problemi od pisma, te 

da bi bio jako sretan da dođe prosvjetna inspekcija i stekne sliku u kakvom su stanju dvorana i 

svlačionice.  

 

Ad .4.  Razno 

 

Školski odbor će se naknadno dogovoriti o terminu kada će kandidat za ravnatelja/icu izložiti 

svoj program pred Školskim odborom. Školski odbor zaprimio je jedan upit roditelja netom prije 

sjednice i uvrstit će tu temu kao točku dnevnog reda za iduću sjednicu. 
 

 

Sjednica je završena u 16.00  

Zapisničar: Ivan Bubić 

 

 

PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA 

Igor Naglić, prof. 


